

信息披露

本年度报告及全体董事保证本年度报告内容真实、准确、完整，不存在虚假记载、误导性陈述或重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

上海建科集团股份有限公司

2023 第一季度报告

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置自有资金进行现金管理的公告

Table with financial data for Q1 2023, including revenue, profit, and cash flow. Columns include item, 2023 Q1, and 2022 Q1.

上海建科集团股份有限公司 2023年度日常关联交易预计的公告

Table listing anticipated daily related transactions for 2023, including categories like purchase of goods and services, and their estimated amounts.

上海建科集团股份有限公司 2023年第一季度报告

Main financial statement table for Q1 2023, detailing assets, liabilities, and equity. Includes sub-sections for assets, liabilities, and equity.

上海建科集团股份有限公司 关于使用募集资金置换预先已投入募投项目及已支付发行费用的公告

Table detailing the replacement of pre-invested funds with raised funds for investment projects and payment of issuance expenses.

上海建科集团股份有限公司 关于变更公司注册资本、公司类型及修订《公司章程》并办理工商变更登记的公告

Table providing details on the company's capital structure changes, type changes, and charter amendments.

上海建科集团股份有限公司 续聘会计师事务所公告

Table regarding the re-appointment of the company's accounting firm for the upcoming period.

上海建科集团股份有限公司 第一届董事会第十五次会议决议公告

Table detailing the resolutions passed by the Board of Directors at their 15th meeting.

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置自有资金进行现金管理的公告

Table detailing the use of idle self-raised funds for cash management.

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置募集资金进行现金管理的公告

Table detailing the use of idle raised funds for cash management.

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置募集资金进行现金管理的公告

Table detailing the use of idle raised funds for cash management.

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置募集资金进行现金管理的公告

Table detailing the use of idle raised funds for cash management.

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置募集资金进行现金管理的公告

Table detailing the use of idle raised funds for cash management.

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置募集资金进行现金管理的公告

Table detailing the use of idle raised funds for cash management.

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置募集资金进行现金管理的公告

Table detailing the use of idle raised funds for cash management.

上海建科集团股份有限公司 关于使用部分闲置募集资金进行现金管理的公告

Table detailing the use of idle raised funds for cash management.